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Els àrbitres catalans de futbol sala, Bernardo Simón i Iván López Galiano, valoren molt

positivament la seva primera temporada a Primera RFEF Futsal i a Segona RFEF Futsal,

respectivament.

‘’Fer el que més t’agrada a la vida’’ i ‘’aprofitar el moment’’. Els àrbitres catalans de futbol

sala, Bernardo Simón i Ivan López Galiano, afiliats al Comitè Tècnics d'Àrbitres de Futbol

Sala  de  la  delegació  de  l'Anoia,  van  ascendir  aquesta  temporada  a  les  màximes

categories nacionals de futbol sala. Bernardo Simón va pujar a la Primera RFEF Futsal

mentre que Iván López Galiano ho va fer a la Segona RFEF Futsal. Els dos col·legiats

coincideixen en el fet que ser àrbitre és un estil  de vida i que han d’aprofitar en el

moment que es troben.

Amb aquests dos ascens, l’arbitratge català es veu representat en nou àrbitres entre les

dues màximes categories nacionals:

ÀRBITRES CATALANS A PRIMERA RFEF FUTSAL

Francesc Garcia-Donàs Salvador

Alberto Centeno Bono

Jordi Centeno Bono

Bernardo Simón Benet



ÀRBITRES CATALANS A SEGONA RFEF FUTSAL

Roberto Mamolar Calvo

Sergio Mamolar Calvo

Joel Garcia Ribera

Brian Torquemada Martínez

Ivan López Galiano

Bernardo Simón Benet, nascut a Santa Margarida de Montbui l’any 1980, té una llarga

trajectòria com a àrbitre afiliat al CTAFS. L’any 2011, va ascendir a 2a Divisió B nacional i

el juny del 2018, Simón va aconseguir l’ascens a Segona Divisió nacional. Finalment, va

ser a l’inici d’aquesta temporada quan va fer el pas a l’elit arbitral,  la Primera RFEF

Futsal.  ‘’Tot àrbitre vol  arribar aquí,  és un somni.  Són molts anys de sacrifici,  molta

dedicació i  sobretot,  fer el que més t’agrada a la vida’’,  explica Simón. I  és que per

Bernardo Simón, tal com afirma, arbitrar ‘’és un estil de vida, ja que l’arbitratge m’ho ha

donat tot’’.





Mentre  que  l’Iván  López  Galiano,  nascut  fa  30  anys  a  Vilafranca  del  Penedès,  va

aconseguir  l’ascens  després  d’aconseguir  la  segona  millor  puntuació  de  tots  els

aspirants  i  sent  el  segon any consecutiu que optava a  l’ascens.  El  col·legiat  català

comenta que ‘’no és fàcil arribar fins aquí i quan hi arribes, només penses a aprofitar-

ho’’. Tot i això, el col·legiat català exclama que l’objectiu és xiular ‘’tots els partits amb la

màxima concentració i després, tot acaba arribant’’, pensant amb un possible ascens a

l’elit del futbol sala nacional.





Per a poder arribar a xiular aquestes categories, com ha de ser la preparació, tant física

com  mental?  Doncs  Bernardo  Simón  ho  té  molt  clar,  ja  que  explica  que  el  més

important és ‘’tenir molta il·lusió i ganes de fer les coses’’. Al seu torn, Iván López Galiano

diu que es necessita ‘’més concentració, ja que el marge d’error és menor’’. A més, el

vilafranquí assegura que hi ha més ‘’professionalització en tots els àmbits, que el joc és

més ràpid, amb la barreja de jugadors joves i de jugadors veterans i que la dinàmica de

t r e b a l l  t a m b é  é s  d i f e r e n t ’ ’ .



En la seva primera temporada a la màxima categoria nacional de futbol sala, Bernardo

Simón ha dirigit partits com un derbi català entre el Barça i l’Industrias Santa Coloma, o

fins i tot un clàssic del futbol sala estatal com és un Inter Movistar FS – ElPozo Múrcia

Costa Cálida. ‘’És meravellós, perquè es compleix el somni de la teva vida’’, diu Bernardo

que, a més, afegeix que ‘’tot va sol. És tot tan mediàtic, amb tanta magnitud, que tot

està fet. Tothom et tracta amb molta elegància, amb molta disciplina...’’. Fins i tot, Simón

explica que el tracte amb els jugadors de primer nivell és molt bo, molt professional i

molt de ‘’tu a tu’’,  i  per aquest motiu, explica l’anècdota amb Pol Pacheco, jugador

català de futbol sala a les files d’ElPozo Múrcia, i la conversa que van mantenir al final

del partit.





Un altre dels grans canvis que ha patit l’Ivan López Galiano amb l’ascens a Segona RFEF

Futsal és el fet de viatjar i de desplaçar-se més lluny. Tot i això, l’Ivan assegura que

també una de les grans diferències que hi ha és que ‘’quan t’assignen un partit de

Segona, tota la teva concentració va a aquest partit, ja que no xiules res més aquell cap

de setmana’’. Per altra banda, el debut a l’elit del futbol sala nacional ha estat sense

públic a les graderies i per això, Bernardo Simón diu que ‘’tot és més relaxat’’, tot i que ja

sap el que és fer-ho amb públic, amb el partit entre el Peñíscola FS i el Fútbol Emotion

Zaragoza.



Finalment, Simón conclou que ‘’els àrbitres a Catalunya estan molt ben preparats per

xiular categories altes, ja que a Catalunya la preparació és molt important gràcies a la

gent que treballa dia a dia i fa que l’ascens de categoria sigui més fàcil’’. A més, Simón

afirma que ‘’a Catalunya som tots una família’’.

A més, Bernardo Simón va tenir el premi de xiular la primera semifinal de la Copa del

Rei de futbol sala, celebrada el passat cap de setmana al Pavelló Nou de Santa Coloma

de Gramenet. Simón, juntament amb l'àrbitre català Francesc Garcia-Donàs, van xiular

el partit entre ElPozo Murcia Costa Cálida i el Llevant UD FS, amb victòria del conjunt

murcià a la tanda de penals.
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https://www.youtube.com/watch?v=U3bc0fQ1bkQ

